

October 24, 1989

**Memorandum on Proposed Meeting in Prague
between Directorate R of the KGB and the 1st
Directorate of the CSSR FMVD**

Citation:

"Memorandum on Proposed Meeting in Prague between Directorate R of the KGB and the 1st Directorate of the CSSR FMVD", October 24, 1989, Wilson Center Digital Archive, Obtained by Pavel Zacek.

<https://wilson-center-digital-archive.dvincitest.com/document/176005>

Summary:

The proposed time for the meeting is inconvenient.

Original Language:

Russian

Contents:

Original Scan

Translation - English

Зміна дата делегаци СССР - мілені'

с. М. В. С.

57/СССР

8-91

Секретно

Экз. № I

A-0 1649/12-25-89

С П Р А В К А

Предложенный Вами срок деловой встречи в Праге представителей управления "Р" нашей службы и I Управления ФМВД ЧССР (31 октября-3 ноября с.г.), к сожалению, для нас затруднителен в связи с участием в подготовке мероприятий, посвященных 72-й годовщине Великой Октябрьской социалистической революции.

Наша служба надеется, что Вы с пониманием отнесетесь к переносу сроков встречи и, если бы Вы согласились, советская сторона готова была бы провести эту встречу в Праге 27-30 ноября с.г.

Если по каким-либо причинам указанные сроки Вам не подходят, то наши товарищи могут прибыть в Прагу в более позднее время, включая первый квартал 1990 года.

Что касается состава делегации ПГУ, то в нее намечается включить начальника управления "Р" генерал-майора Шеленкова А.И. и начальника отдела этого управления полковника Куликова И.А.

"24" октября 1989 г.

№ 1696

Шеленков
26/10

[Czech-language handwriting in the upper left-hand corner]

Secret

Copy N° 1

[handwritten: A-O 1649/12-25-89]

MEMO

The timeframe for the business meeting in Prague you proposed [between] the representatives of Directorate R of our service and the 1st Directorate of the CSSR FMVD (31 October - 3 November of this year) is unfortunately inconvenient for us in connection with [our] participation in the preparation of events devoted to the 72nd anniversary of the Great October Socialist Revolution.

Our service hopes that you will regard the postponement of the timeframes for the meeting with understanding and, if you agree, the Soviet side is ready to hold this meeting in Prague between 27 and 30 November of this year.

If for some reason these timeframes do not suit you then our comrades can come to Prague later, including the first quarter of 1990.

As regards the composition of the 1st Main Directorate delegation it is intended to include General-Major A. I. Shelenkov, Chief of Directorate R, and Colonel I. A. Kulikov, chief of a department of this directorate.

24 October 1989□□□□

N° 1696□□□□□

[Czech-language notation dated 26 October]